
Vanhusneuvosto § 29 05.09.2018

Muut esille tulevat asiat

Vanhusneuvosto 05.09.2018 § 29

 Käsitellään muita mahdollisesti esille tulevia asioita.

 Keskustelussa tuotiin esiin penkkien puute. Erityisesti mainittiin, että
Helsingintiellä ei ole yhtään penkkiä. Teknisen toimen työntekijä oli
kertonut, että kaikki penkit ovat jo käytössä.

 Päätettiin antaa tiedoksi tekniselle toimialalle Esko Vuolukalle ja Kari
Setälälle, että pyydetään kartoittamaan koko Karkkilan tilanne penkkien
osalta ja ehdotetaan, että Verstas voisi tehdä uusia penkkejä.


